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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό 

Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 

ΘΕΜΑ: Πλήρως αποκομμένοι οι Παξοί από την Κέρκυρα, απουσία 

ακτοπλοϊκής σύνδεσης 

 

Σοβαρές επιπτώσεις για τους κατοίκους των Παξών έχει επιφέρει η διακοπή της 

ακτοπλοϊκής σύνδεσης του νησιού με την Κέρκυρα, για ακόμη μια φορά, ενώ και η 

μέχρι πρότινος σύνδεση με το λιμάνι της Λευκίμμης έχει σταματήσει από 30/10/2024. 

Σημειωτέον ότι τα χειμερινά δρομολόγια δεν πραγματοποιούνται, παρά το γεγονός ότι 

η πλοιοκτήτρια εταιρεία κατέθεσε εγκαίρως σχετικό αίτημα στο Υπουργείο Ναυτιλίας 

και Νησιωτικής Πολιτικής για τα χειμερινά δρομολόγια. 

Μέχρι τα μέσα Φεβρουαρίου 2025, οπότε και έχει προγραμματιστεί επανέναρξη 

της ακτοπλοϊκής σύνδεσης, οι Παξοί παραμένουν πλήρως αποκομμένοι από την 

Κέρκυρα, παρότι ανήκουν διοικητικά στην Περιφερειακή Ενότητα Κέρκυρας, ενώ 

αντιθέτως συνδέονται, άπαξ ημερησίως, με το λιμάνι της Ηγουμενίτσας. 

 

Η εξέλιξη αυτή όμως, δημιουργεί πληθώρα προβλημάτων στους κατοίκους των 

Παξών, οι οποίοι έχουν ανάγκη να επισκέπτονται την Κέρκυρα συχνά για την 

εξυπηρέτηση βασικών αναγκών τους (υγειονομική φροντίδα, οικονομικές συναλλαγές, 

κοινωνικοί λόγοι). Υπενθυμίζω δε, ότι παρά τις επανειλημμένες παρεμβάσεις μας στη 

Βουλή, στους Παξούς δεν λειτουργεί πλέον κανένα Υποκατάστημα Τράπεζας, γεγονός 

που εξαναγκάζει τους κάτοικους και επαγγελματίες να εξυπηρετούνται από τα 

Υποκαταστήματα της Κέρκυρας,. Δυστυχώς, αποδεικνύεται ότι το νησί των Παξών 
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έχει αφεθεί στην τύχη του από την Κυβέρνηση και συν τοις άλλοις υφίσταται συνεχή 

αποψίλωση υπηρεσιών, δομών, συγκοινωνίας και υλικοτεχνικών υποδομών.  

 

Επιπλέον, η απουσία αξιόπιστης ακτοπλοϊκής σύνδεσης για όλο το χρόνο 

αποτελεί ισχυρό πλήγμα για τον θεσμό της Περιφέρειας Ιονίων Νήσων, βάλλει ευθέως 

κατά της απαραίτητης ενίσχυσης των νησιωτικών υποδομών και δημιουργεί πλήγμα 

στην κοινωνική συνοχή των νησιών μας .  

Οι δε Παξοί, οι οποίοι αποτελούν έναν από τους περιζήτητους προορισμούς 

διακοπών, δεν είναι δυνατόν να αντιμετωπίζονται στυγνά και μόνο ως πηγή 

τουριστικών εσόδων, χωρίς καμία πρόνοια για τη διαβίωση των μονίμων κατοίκων 

τους χειμερινούς μήνες.  

 

Κατόπιν αυτών 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Ποιος είναι ο σχεδιασμός σας για την απρόσκοπτη και αξιόπιστη 

ακτοπλοϊκή σύνδεση των Παξών με την Κέρκυρα για όλο το χρόνο; 

2. Ποια συγκεκριμένα μέτρα πρόκειται να λάβετε για να αρθεί η 

συγκοινωνιακή απομόνωση των Παξών και με ποιο συγκεκριμένο 

χρονοδιάγραμμα;  

3. Γιατί δεν αποδεχθήκατε το αίτημα της πλοιοκτήτριας εταιρείας για 

εκτέλεση χειμερινών δρομολογίων Λευκίμμη – Παξοί; Ποια εντέλει ήταν η 

εναλλακτική λύση του Υπουργείου σας για την κάλυψη της ακτοπλοϊκής 

σύνδεσης των Παξών;   

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Αλέξανδρος Αυλωνίτης    

 

Κυριακή Μάλαμα 

Ραλλία Χρηστίδου 
 

 

 




